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LAARNE-KALKEN DE UIL

Noteer alvast in  
uw agenda

Zondag 26 augustus

23ste eetfestijn in zaal Skala

Zondag 8 juli

Fietstocht en gezellig samenzijn 
met broodje BBQ-worst

Woensdag 11 juli

Bevlagginsactie. Hang uw Vlaamse 
Leeuw uit. Vlaggen steeds verkrijg-
baar

Ook in Laarne-Kalken is de N-VA actief 
bezig voor u
N-VA-politici zijn actieve politici. Ook in Laarne 
en Kalken zetten we ons jaar in jaar uit in en 
houden we vanuit de oppositie de vinger aan 
de pols. We stellen de nodige vragen en dienen 
ook geregeld voorstellen in op de gemeenteraad. 
Jammer genoeg stemt de meerderheid die keer 
op keer weg. Daarom moet het tij keren. Wij wil-
len onze voorstellen gerealiseerd zien en daartoe 
willen we vanaf 2019 mee besturen. Onze ploeg 
staat aan de start en hoopt met uw steun op  
14 oktober als winnaar over de finish te rijden.

N-VA Laarne-Kalken in beeld

Op onze jaarlijkse nieuwjaarsreceptie  
ontvingen we minister van Binnenlandse 
Zaken Jan Jambon.

We hingen anderhalf uur lang aan de lippen 
van staatssecretaris voor Asiel en Migratie 
Theo Francken, die met zijn voordracht 
‘Theo toert’ Wetteren aandeed.

Jasmien Jaques, Claudine Van Imschoot-De Geest, Frank Janssens, Hilde Nobels, 
Daniel De Brauwer, Marianne Matthys en Marc Van Damme.

Hilde Nobels, voorzitter N-VA  
Laarne-Kalken

Weg met zwaar vrachtverkeer Broekstraat en 
Mellestraat (p. 2) Vlaamse Taalpluim voor Eetcafé ’t Steentje (p. 3)
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N-VA vraagt betere communicatie over wegenwerken
Mobiliteit houdt iedereen bezig en daarmee ook de staat van onze wegen. Dat heel wat straten in onze gemeente in slechte 
staat zijn, ondervindt iedereen dagelijks. De N-VA is dan ook blij dat er wegenwerken plaatsvinden. Minder blij zijn we met 
de zeer gebrekkige communicatie rond de huidige grote wegenwerken én het veelbesproken circulatieplan. Anno 2018, waar 
communicatie met de bevolking op zoveel manieren kan gebeuren, is het onbegrijpelijk dat de mensen niet op de hoogte 
gebracht worden van de steeds veranderende stand van zaken. De N-VA wil hierin verandering brengen.

Wij doen hier ook een oproep om ondanks de werken en het circulatieplan uw aankopen en afspraken te blijven maken bij 
onze lokale zelfstandigen en vrije beroepen.

Hilde Nobels, voorzitter N-VA Laarne-Kalken

Weg met zwaar vrachtverkeer uit Broekstraat en Mellestraat 
Tijdens een druk bijgewoonde gemeenteraad ijverde Frank Janssens voor het bannen van het zwaar vrachtverkeer uit de 
Broekstraat en de Mellestraat. 

De inwoners van deze eertijds rustige wegen zijn het zat dat een heel groot deel van het vrachtverkeer komende van het indus-
trieterrein Stookte (Wetteren) hun smalle en ondertussen zwaar beschadigde straat gebruikt als sluipweg naar de R4.

Onhoudbare situatie
De N-VA treedt de bewoners hierin bij en eist dat er iets gedaan wordt aan deze 
heel gevaarlijke en onhoudbare situatie. Ons gemeentebestuur was waarschijnlijk 
nog in een winterslaap toen de omliggende gemeenten (Heusden en Melle) beslis-
ten dat het vrachtverkeer van Stookte niet meer over hun wegen mocht daveren. 
Daardoor zitten wij nu met de gebakken peren en kiezen de vrachtwagens massaal 
voor de gemakkelijkste oplossing, namelijk de Broekstraat en de Mellestraat. 

N-VA vraagt bovenlokale aanpak
Wij vragen dat dit probleem dringend bovenlokaal wordt aangepakt en dat de 
nodige infrastructuuraanpassingen gedaan worden (voornamelijk in Wetteren), 
zodat de vrachtwagens via de af- en oprit van de E40 en E17 naar het industrie- 
terrein Stookte kunnen en zo de Broekstraat en Mellestraat kunnen ontzien. We 
zullen niet nalaten om de bevoegde N-VA-ministers hierover te contacteren.

  Fractievoorzitter Frank Janssens ijverde op 
de gemeenteraad voor het bannen van het 
zwaar vrachtverkeer uit de Broekstraat en de 
Mellestraat.

Resultaten enquête ‘Wat zou u doen met 17 miljoen?’
Op basis van de resultaten van de enquête ‘Wat zou u doen met 17 miljoen?’ kwamen we tot een aantal conclusies.

Eerst en vooral is het aangenaam wonen in Laarne-Kalken. Onze gemeente wordt 
ook als diervriendelijk beleefd. Ook op het vlak van vrijetijdsbeleving zijn er enkel 
positieve noten te horen.

Maar er is ook nog werk aan de winkel. Het sociaal beleid is een groot aandachts-
punt, net als het verbeteren van het wegennet. Ook zijn veel inwoners voorstander 
van een meer uitgebreid BIN-netwerk, dat de veiligheid in onze gemeente kan 
garanderen. 

Laten we samen de toekomst voor elke Laarnenaar en Kalkenaar nog mooier 
maken!

Kim Schauwvliege, bestuurslid
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Vlaamse Taalpluim voor 
Eetcafé ’t Steentje
De N-VA heeft Eetcafé ‘t Steentje in de kijker gezet. Jeanine 
en Johan kregen een oorkonde als dank voor het kiezen 
van een Vlaamse naam voor hun zaak. Een delegatie van 
het bestuur vierde dit met een gezellig etentje bij hen.

Marc Van Damme, gemeenteraadslid

Overhandiging van de Vlaamse Taalpluim aan Johan en Jeanine 
van Eetcafé ’t Steentje.

Een delegatie van het bestuur smulde van de lekkernijen in ’t Steentje.

N-VA zegt nee tegen statiegeld op  
blikjes en petflessen
De gemeente Laarne trad onlangs toe 
tot de statiegeldalliantie en is bijgevolg 
vragende partij voor de invoering van 
statiegeld op blikjes en petflessen in 
Vlaanderen.

N-VA Laarne-Kalken vindt dit echter 
geen goed idee en wel om de volgende 
redenen: 

  Een dergelijke invoering vertaalt  
zich in een prijsstijging voor alle  
consumenten. Niet alleen de  
vervuiler betaalt, maar iedereen wordt 
mee gestraft. 

  Het statiegeldsysteem zou enkel  
kunnen gelden voor blikjes en  
petflessen afkomstig uit Vlaanderen. 
Maar liefst 50 procent van de drank 
in de meeste nachtwinkels (uitgezon-
derd sterkedrank) is afkomstig uit het 
buitenland. 

  We zouden een goedwerkend inzame-
lingssysteem (PMD) overboord gooien 

voor een statiegeldsysteem dat men 
gemakkelijk kan omzeilen.

  Men moet de blikjes en petflessen 
handmatig terugbrengen naar de 
winkel in plaats van de PMD-zak aan 
de voordeur te zetten. Dit werkt eerder 
drempelverhogend dan -verlagend.

  Het overige zwerfvuil wordt niet 
aangepakt en moet nog steeds worden 
ingezameld. 

Asociale maatregel
“We vinden statiegeld een zeer asociale 
maatregel”, zegt gemeenteraadslid Frank 
Janssens. “Water en andere dranken  
worden op die manier duurder voor  
iedereen, ook voor de mensen die het 
goed voorhebben met de netheid van 
onze straten en grachten.”

Inzetten op sensibilisering
“De hardleerse vervuilers en sluikstorters 
moeten geverbaliseerd worden”, gaat 
Frank verder. “We moeten ook volop 

inzetten op sensibilisering en de mensen 
aansporen om hun afval in de vuilbak 
te gooien in plaats van op straat.” Neem 
ondertussen gerust een zakje mee op  
uw wandeltocht in onze mooie gemeente, 
zodat u ook al wat zwerfvuil kunt  
opruimen. 

  Gemeenteraadslid Frank Janssens 
geeft alvast het goede voorbeeld. 

Heraanleg Bontinkstraat- 
Pennemansbaan: wanneer wordt 
eerste spadesteek gegeven?
De gemeente Laarne besloot al in november 2007 tot de heraanleg van 
het wegdek en de vernieuwing van de riolering in de Bontinkstraat in 
Kalken. Omdat deze straat ook deels in Berlare ligt, werd deze gemeente 
als pilootgemeente aangeduid. Er werd toen beslist om een totaal- 
project op te starten waarbij ook de Kleine Zauwer- en Zauwerstraat, de 
Pennemansbaan en de Musschestraat en Loereveldstraat in Overmere 
vernieuwd zouden worden. Ook gas, elektriciteit, telefoon, internet, het 
openmaken van grachten … maakten deel uit van het project. 

Wegens het grote aandeel van Aquafin in het project werd dit bedrijf 
opdrachtgever voor het ganse project. Momenteel legt Studieburo  
Goegebeur de laatste hand aan de ontwerpen. Maar na elf jaar is van 
een aanbesteding nog geen sprake. En dat terwijl de Vlaamse  
Milieumaatschappij, de financiële toezichthouder van Aquafin, al  
in 2014 subsidies voor het project goedkeurde. 

Ondertussen liggen deze straten er steeds 
slechter en slechter bij. Moet dit echt zo lang 
duren? Wanneer wordt de eerste spadesteek 
gegeven?   

Marianne Matthys
Gemeenteraadslid



Veilig thuis in een
welvarend Vlaanderen.
www.n-va.be/vlaamseleeuw

Vlaanderen.
Waar Vlamingen thuis zijn. 
Waar u thuis bent.

Het land van de koers, van de 
flandriens en van de leeuwenvlaggen 
aan de meet.

Waar elke kerktoren zijn 
eigen muziekfestival heeft.

Waar mensen op vrijdagavond 
aanschuiven voor frietjes en op 
zondagochtend voor koffiekoeken 
en pistolets.

Een gastvrij land dat houdt van 
gedeeld plezier en van lekker eten 
in goed gezelschap. 

Toon dat u thuis bent in Vlaanderen. 
Bestel uw leeuwenvlag. Toon de 
vlag aan uw gevel, in uw tuin en ja, 
waarom niet, uw dorpskoers.  
Uw vlag, uw thuis.

Haal de Vlaamse Leeuw in huis!

Surf naar www.n-va.be/vlaamseleeuw en u betaalt slechts

5 euro om uw eigen Vlaamse Leeuw (150 x 100 cm) in 

huis te halen.

Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel - info@n-va.be - www.n-va.be
De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegangsrecht tot  
de gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN


